
Dordrecht, 10 december 2019 

 

Vragen ex artikel 40 Reglement van Orde  

 

 

Betreft: Aanpak illegale honingbijenplaag op ons eiland 

 

 

 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders van Dordrecht. 

 

In het onlangs verschenen Natuurblad van de Dordtse Natuur & Vogelwacht wordt o.a. aandacht 

geschonken aan de toenemende plaag van het feit dat in en om de Biesbosch door imkers een 

groeiend aantal bijenkasten worden geplaatst. Gemeld wordt dat overal op erven, in groenstroken, 

in bermen en in de openbare ruimte kom je die opgestapelde bijenkasten tegen. Dat gebeurt deels 

met toestemming van eigenaren of pachters, maar voor een groot deel ook illegaal. Daarbij gaat het 

deels om grote commerciële bedrijven, uit ons land maar ook vanuit Vlaanderen, die voor enkele 

euro’s hun kasten stallen op terreinen van boeren en particulieren. Over het gehele gebied van de 

Biesbosch zou het gaan om meer dan 2000 kasten, met dan zo’n 60 miljoen bijen.  

Ook de Dordtse Bijenhoudersvereniging is verontrust over deze situatie, lezend vandaag het artikel in 

AD Drechtsteden. 

Het probleem is daarbij dat deze tamme bijen de wilde bijen en andere insecten beconcurreren en 

zodoende een bedreiging vormen voor de inheemse insectenfauna, die de laatste jaren al met 75% is  

teruggelopen.  Ook Staatsbosbeheer vindt deze ontwikkeling een kwalijke zaak, maar kan o.a. 

vanwege het ontbreken van landelijke regelgeving niet optreden.   

 

De CDA-fractie vindt deze ontwikkeling verontrustend en wil hieraan paal en perk stellen.    

In dat kader stellen wij u de volgende vragen: 

 

1. Wat vindt u van onze zorg dat deze vorm van bio-industrie de ontwikkeling van een gezonde 

insectenfauna en biodiversiteit schade berokkent? 

2. Klopt het bericht dat men vanuit Den Haag geen regels, geënt op handhaving, wil opstellen 

voor het beteugelen van deze bijeninvasie? 

3. Welke rol speelt de provincie als het gaat om op te stellen regelgeving, gericht op regulering 

van dit bijenprobleem? 

4. Is de APV een middel om hierin bepalingen op te nemen, die zorgen voor een regulering, 

waarin imkers, grondeigenaren en natuurbeheerders duidelijkheid wordt geboden en zo ja, 

hoe kan dit dan effectief hierin worden opgenomen? 

5. Wat vindt u van de gedachte om dan deze regels samen met partners, zoals onze plaatselijke 

Natuur & Vogelwacht en de Dordtse Bijenhoudersvereniging, maar ook met de boswachters 

van Staatsbosbeheer, op te stellen? 

6. Vindt u met ons dat dit probleem grensoverschrijdend is, dus qua aanpak ook betrekking 

heeft op het Brabantse deel van de Biesbosch? 

7. Zo ja, bent u bereid om met de gemeente Altena te overleggen om dit probleem samen op te 

pakken, gericht op dezelfde wijze van regelgeving en handhaving? 

 

Hoogachtend,  

namens de fractie van het CDA 

 

Theo Oostenrijk 

 

 


